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Zápisnica 
z 12 .rokovania Rady školy pri ZŠ Komenského 3, Bernolákovo 
 
 
 
 

Dátum a miesto: 14. 12. 2022 o 16:30 hod, ZŠ, Komenského 3, Bernolákovo 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

Program rokovania: 

1. Privítanie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Informácia  o počte vydaných a prijatých vzdelávacích poukazoch na školský 

rok 2022/2023 

4. Informácie o aktivitách a prezentácii školy, informácie o mimoškolskej činnosti 

(krúžky) 

5. e-Testovanie (štatistika) 

6. Úsporný režim v budovách školy 

7. Dopravná výchova 

8. Informácia o chorobnosti žiakov 

9. Priestorové riešenie ZŠ od septembra 2023 

10. Rôzne 

 
 
K bodu 1) 
 
Rokovanie otvorila a viedla predsedníčka Rady p. Brunel. 
Na úvod konštatovala, že zasadnutie je uznášaniaschopné, nakoľko je prítomných 6 
z celkového počtu 11 členov. 
 
 
K bodu 2) 
 
Predsedajúca navrhla ako zapisovateľa p. Jurigu, ako overovateľov zápisnice p. 
Šimigovú a p. Žůrkovú.  
 
Hlasovanie č. 1:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Za zapisovateľa bol zvolený p. Juriga, za overovateľov p. Šimigová a p. Žůrková. 
 
 
Následne prebehlo hlasovanie o programe zasadnutia. 
Bol predložený návrh, aby boli doplnené body programu „Dopravná výchova“ a 
„Priestorové riešenie ZŠ od septembra 2023“. 
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Hlasovanie č. 2:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Doplnený program zasadnutia bol schválený. 
 
 
K bodu 3) 
 
Riaditeľka školy p. Moldová informovala o využití vzdelávacích poukazov v aktuálnom 
školskom roku. Celkovo bolo vydaných 967 vzdelávacích poukazov, z ktorých 
následne do školy bolo vrátených 616, čo predstavuje 63,7 percent.  
Konkrétne na elokovanom pracovisku Školská 1 bolo vydaných 270 preukazov, 
vrátených 164. Na Komenského 3 bolo vydaných 697 preukazov, vrátených 452. 
V porovnaní z minulým rokom je to o niečo nižšie číslo, ktoré môže byť ovplyvnené aj 
nižším počtom krúžkov, ktoré v tomto školskom roku škola ponúkla (zníženie z dôvodu 
obmedzených priestorových možností školy). Ako ďalej informovala, škola kladie 
dôraz, aby zostali zachované krúžky pripravujúce deviatakov zo SJL a MAT, ako 
príprava na testovanie deviatakov a prijímacie konanie na stredné školy. 
 
 
Hlasovanie č. 3:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie o počte vydaných a prijatých 
vzdelávacích poukazoch na školský rok 2022/2023. 
 
 
 
 
K bodu 4) 
 
Riaditeľka školy p. Moldová informovala o zapojení žiakov školy do takmer všetkých 
súťaží organizovaných na školách v SR. Z hľadiska propagácie ocenila úspešné 
vianočné trhy, do ktorých sa zapojilo celkom 39 tried. Všetky úspechy školy a žiakov 
pravidelne zverejňujú na internetovej stránke školy a na facebookovom profile školy. 
 
Hlasovanie č. 4:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie o aktivitách, prezentácii školy a 
mimoškolskej činnosti. 
 
 
 
K bodu 5) 
 
Riaditeľka školy p. Moldová informovala o zapojení školy do rôznych testovaní 
vedomostí, ktoré prebiehajú na slovenských školách. Konkrétne je škola zapojená 
v nasledovných testovaniach: TIMMS (medzinárodný prieskum, zapojení žiaci 4. 
ročníka, zameranie na matematiku a prírodné vedy), Testovanie 5 (testovanie na 
školách v SR, žiaci 5. ročníka, prebehne 17. 05. 2023), Testovanie 9 (testovanie na 
školách v SR, žiaci 9. ročníka, prebehne 22. 03. 2023), TALIS (medzinárodný 
prieskum a testovanie pracovného prostredia a podmienok učiteľov a vplyvu 
vzdelávacích politík na ich prácu, zapojení sú učitelia 2. stupňa) 
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Hlasovanie č. 5:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie o e-testovaniach. 
 
 
 
K bodu 6) 
 
Riaditeľka školy p. Moldová informovala o úsporných opatreniach vo vykurovaní 
školských priestorov. Oprava kotolne v budove na Komenského je v štádiu prípravy, 
termín je nastavený na 4/23. Po vykurovacej sezóne, aby nedošlo k prerušeniu 
vykurovaní, prebehne aj výmena termoregulačných hlavíc na radiátoroch. Škola, 
v spolupráci so zriaďovateľom – obcou, sleduje aj možnosti získania dotácií na 
fotovoltaiku a pripravujú potrebnú projektovú dokumentáciu. Zmluvné ceny energií 
narástli, ale aktuálne sú zazmluvnené na 2 nasledujúce roky (plyn, elektrická energia). 
Osobitne informovala aj o zvýšení poplatkov za komerčný prenájom telocvične 
a športového ihriska na sadzbu 35 EUR/hod. Zmluvní nájomcovia zvýšenie ceny 
akceptovali. 
 
Hlasovanie č. 6:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie. 
 
 
K bodu 7) 
 
Člen Rady školy p. Hanic informoval o projekte dopravnej výchovy pre žiakov 
základnej školy. Predstavil výučbové materiály, ktoré môže pre žiakov zaobstarať 
a ponúka vyučovanie, aby sa deti naučili bezpečne pohybovať na kolobežkách, 
bicykloch a pod. Riaditeľka ocenila iniciatívu a prediskutuje možnosti vyučovania 
dopravnej výchovy s učiteľmi. 
 
Hlasovanie č. 7:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie. 
 
 
 
K bodu 8) 
 
Riaditeľka školy p. Moldová informovala o vývoji chorobnosti žiakov školy. Prudko sa 
zvýšila začiatkom decembra, ku ktorej sa pridala aj zvýšená chorobnosť učiteľov 
a nepedagogických pracovníkov a preto nebolo možné v primeranej miere zabezpečiť 
vyučovací proces. Po konzultácii a dohode so zriaďovateľom školy (obec) 
a Regionálnym úradom verejného zdravotníctva Senec bolo prijaté rozhodnutie 
o prerušení vyučovania. 
 
Hlasovanie č. 8:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie. 
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K bodu 9) 
 
Riaditeľka školy p. Moldová informovala o riešení priestorových problémov školy. 
V budúcom školskom roku 2023/2024 bude potrebné umiestniť cca 220 budúcich 
prvákov, čo predstavuje približne 10 tried. Škola by vedela uvoľniť 4 triedy (2 
deviatacké, jednu triedu zlúčením tried v piatok ročníku, plus zborovňa na 
Komenského), stále bude chýbať 6 tried. Jedno z vhodných riešení je, aby obec 
prenajala priestory pre 6 tried, na ktoré treba zriadiť elokované pracovisko. V krajnom 
prípade škola dokáže akceptovať dvojzmennú prevádzku na prvom stupni (predpoklad 
4. ročník).  
Treba si však uvedomiť, že prístavba, ktorá sa momentálne buduje na Školskej ulici 
bude zaplnená v momente otvorenia. To znamená, že už teraz treba riešiť aj ďalšiu 
kapacitu. 
Rozšíriť by sa dala aj budova jedálne na Komenského, nadstaviť budovu a tiež rozšíriť 
smerom k materskej škole – možnosť „zimnej záhrady“ na pilieroch. 
V januári bude stretnutie – kontrolný deň, navrhujeme aby sa uskutočnilo rokovanie a 
pôde školy, či už v priestoroch na Školskej alebo Komenského podľa počtu prítomných. 
Navrhujeme aby boli členovia RŠ pozvaní na predmetné rokovanie. 
 
 
Hlasovanie č. 9:  6-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy žiada zriaďovateľa aby boli členovia RŠ prítomný na predmetnom rokovaní 
 
 
K bodu 10) 
 
Prebehla diskusia o tragickej nehode žiačky a prijatých opatreniach pre psychologickú 
pomoc pre žiakov. Informácie sú zverejnené aj na internetovej stránke školy. 
 
 
 
Bernolákovo, dňa 15. 12. 2022 
 
 
 
 
 
.................................................    ................................................. 
Jaroslav Juriga       Ivana Šimigová 
zapisovateľ        overovateľka zápisnice 
 
 
 
 
        ................................................. 
         Eva Žůrková 

overovateľka zápisnice 
 
 
Príloha: prezenčná listina 


